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Protokoll nr 2 fört vid styrelsemöte med Orientering Borås 2022-06-13 
Plats:  Digitalt 
Närvarande: Anna-Karin Särén 
 Lena Eriksson 
 Anders Sörqvist 
 Lennart Josefsson 
 Urban Bjufström 
 John Kumlin 
 Johan Lindeblom 
 Thomas Almgren 
 
  
§ 1  Öppnande – dagordning 
Styrelsemötet öppnades av ordförande Anna-Karin Särén. 
 
§ 2  Dagordning 
Den föreslagna dagordningen godkändes.  
 
§ 3  Föregående protokoll 
Godkändes och lades till handlingarna. Protokoll ligger nu på orienteringboras.se igen.  
 
§ 4   Ekonomi 
Årsavgift för 2022 har betalts av 7 föreningar. IK Omega, SOK 68, OK Frisene och 
Dalsjöfors GoIF har inte betalt.  
Kassören rapporterar saldo på konto och datorfond. 
 
§ 5  Kartor 
Thomas Almgren ber kartansvariga att göra sammanställning för planerade kartprojekt, 
eftersom Borås Stad efterfrågat en sådan.  
 
§ 6  Motionsorientering 2022 
2 st arrangemang genomförda under vårsäsongen, Bredareds IF och Borås GIF. Konstateras 
ett lågt deltagande på båda tillfällena (39 resp 28).  
Nu får vi alla hjälpas åt att sprida information om höstens arrangemang för att få upp 
deltagarantalet. 
Kommande motionsorienteringar: 
17/8 Hestra IF 
24/8 Bredareds IF 
31/8 OK Orinto 
7/9 IK Ymer 
14/9 Rydboholms SK 
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§ 7  Orientering Borås ungdomspris/I 15 IF ungdomspris  
Beslutas vem som gör vad: 
Presentkort SM Sport till individuella pris: Lena 
Presentkort I15IF:s ungdomspris (Borås City): Lena 
Dela ut priser i samband med Zoo-orienteringen: Anna-Karin 
Räkna resultat för både klubbpris och individuellt: Johan och John 
Leta upp pokalerna: Anna-Karin och Lena 
 
§ 8  IP Skogen 
Inget nytt. Thomas har inte hört något från Fredrik Odelberg och Stefan Eksberg kring om 
föreningar utanför Borås Stad har annan taxa för att hyra material från IP Skogen än vad 
Boråsföreningarna har. Punkten kvarstår till nästa möte.  
 
§ 9 Datorer och sportident 
7 st datorer inkl en skrivare har nyinskaffats inför världscupen i Borås. Beslutas att dessa ska 
köpas av Orientering Borås och ingå i datorparken som kan hyras vid tävlingar. Pris 40.000:-. 
Fakturor för datorhyra 2021 skickas snart ut av kassören. 
 
§ 10  Rapport SOL-gruppen 
Världscuparrangemanget fungerade mycket bra och har fått goda vitsord.  
SOL-gruppen planerar ett möte med Borås Stad kring kartor och IP Skogen.  
 
§ 11  Kretstränare 
Ingen har anmält intresse för att jobba som kretstränare. Fortsätt reka i era föreningar om det 
finns någon som är sugen. 
 
§ 12 Nästa möte 
Måndag 21 november, kl 18.00. Om det blir digitalt eller fysiskt möte bestämmer vi någon 
månad innan.  
 
§ 13 Övriga frågor 
Inga 
 
§ 15 Avslut 
Mötet avslutades av ordföranden. 
 
  
 
Vid protokollet   Justerat 
 
 
 
Lena Eriksson   Anna-Karin Särén 


